
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 26. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 201
Kan ministeren redegøre for, hvilke puljer Dansk Filminstitut (DFI) administrerer, som kan
anvendes til udviklingen af spil, samt hvor mange midler der hvert år er blevet uddelt
indenfor hver pulje over de sidste tre år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stén Knuth (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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